
Vážení přátelé, 
jako ústřední poradce jsem nastoupila v loňském roce po velmi zkušených a dlouho 
velmi dobře činných osobnostech, tak se budu snažit tak trochu držet krok a hlavně 
pomáhat chovatelům při jakémkoliv problému,pokud to bude v mých silách. 
 
Nejdříve mi dovolte  abych Vás seznámila se statistikou  roku 2015 co se chovu týká. 
Podle hlášení vrhu,které mi byly k dispozici: 
 
Narozeno –  579 štěňat, zapsáno 466 štěňat 
        

212 zlatých, 194 žíhaných, 57 bílých? 
 

11x rozštěp, 15x zalomený ocásek, asi 100 štěňat nevybarvená 
spojivka, 26x nesestouplé varlátko 

 
 
Problematika porodů – císařské řezy někdy usnadňují nebo urychlují porod, ale asi to 
není vždy řešení první volby. 
 
 
 
Zkoušky chovnosti a bonitace: 
Podle hlášení poradců chovu jednotlivých poboček bylo předvedeno na 9 zkouškách 
chovnosti 14 psů a 32 fen, na 3 bonitacích 2 feny a 10 psů 
 
   
 
Proto si myslím, že bychom měli celý chovatelský řád maličko poupravit, hlavně co 
se týká bonitací a podmínek – zkouška ZVV1, možná, že by pro naši veřejnost stačila 
ZM ,když už je i na výstavu možná do pracovní třídy. 
 
Zdraví boxera – velice aktuální v dnešní době – rtg, vyšetření srdce, případně 
genetické profilování zvířat – detekce nemocí a exteriérových znaků – Vemodia – 
laboratoř veterinární molekulární diagnostiky – budoucnost ? 
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